
Pöytäkirja 19/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 19/2023, 3.5.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen, poistui hetkellisesti kohdassa

9.2.1.

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Tuomas Perttula, poistui kohdassa 14.

Erno Laakso, poistui kohdassa 14.

Lassi Luotonen, poistui kohdassa 14.

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:00.

Myönnettiin henkilöille Erno Laakso, Lassi Luotonen ja
Tuomas Perttula läsnäolo- sekä puheoikeus.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisättiin kohta 15. Palautteiden
läpikäynti päättäen kokous kohtaan 19.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ilona Lintinen
ja Samuel Hautamäki.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

Siirryttiin kohtaan 14. Arkkitehtikillan alumnijärjestö
A-lumnin vierailu.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Postissa saapunut Fyysikkokillan raadin naamaläsy,
Prosessiteekkareiden hallituksen naamaläsy, Tekijä 4/23,
Be Your Brand Magazine, Arkkitehtiuutiset 1/2023,
ProTeesi 1/23, Arkkitehtiuutiset 2/2023

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu äkillistä sairastumista, suunta
kuitenkin ylöspäin, Wapusta selvitty ja kouluhommiin
palattu, muutto edessä vesivahingon takia, käyty
kiipeilemässä, wapun jälkeinen väsymys, wapusta
palaudutaan edelleen, eletään unelmaa kun kissa on
kylässä, kuuluu ihan hyvää, Äpyistä päästy eroon ja
sydän keventynyt tämän johdosta, harmittaa kun pitää
tehdä esseetä, yöunia kiritään vielä Wapun jäljiltä ja
tulossa Arkkitehtipäivät, synttäreitä päästy viettämään
ja biletetty.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Wappu tapahtui. Vaikka ei voitettu Äpyn 50h -skabaa,
AK:n joukkue voitti sitsikilpailut suunnistusteemalla.
Kilta tienasi SAFA:lta 150 euroa Arkkitehtiuutisten
kolumnilla.

Siirryttiin kohtaan 9. Yrityssuhdesektori

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat



Puheenjohtaja: Puheenjohtaja edustaa Kiltaa
Arkkitehtipäivillä 5.5. Yhdenvertaisuus-workshop
hallituksen kesken tulossa 10.5. Kartoitetaan aikaa
hallituskyselyn yhteiselle läpikäynnille hallituksen
kesken.

Rahastonhoitaja: Haalarimerkkejä on mennyt vapun aikana
hyvin kaupaksi. Kulukorvausten deadline alkaa lähestyä
pikapikaa. Muistutellaan kiltalaisia täyttämään
kulukorvauksensa.

6.2. Päätösasiat
6.2.1. KideApp-palvelumaksut

Esitys: Arkkitehtikilta maksaa jatkossa asiakkaan
puolesta KideAppin palvelumaksun (0,5€/ostos).
Jäsenmaksujen yhteydessä on toivottu, ettei
asiakkaan tarvitsisi maksaa palvelumaksua. Muutos
palvelumaksuihin koskisi kaikkea Killan KideAppin
kautta myytävää.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

6.2.2. Liian luova arkkitehdiksi- haalarimerkit
Esitys: Arkkitehtikilta myy jatkossa
Ark’21-vuosikurssin teettämiä Liian luova
arkkitehdiksi -haalarimerkkejä. Haalarimerkit oli
teetetty 2.vsk. ekskursion varainkeruuta varten.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

6.2.3. Yhdenvertaisuus-workshop kiltalaisille
(Pöydätty viime kokouksesta)

Esitys: Järjestetään toukokuussa kaikille
kiltalaisille avoin Yhdenvertaisuus-
keskustelutilaisuus Kiltahuoneella (nk.
Kiltapäiväkerho).

Ei päätetty esityksen mukaisesti. Siirretään
Yhdenvertaisuus-keskustelutilaisuus syksylle.
Hallitus keskustelee yhdenvertaisuudesta ensi
keskiviikkona 10.5.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat



Yhteisövastaava:
MAIK risteily onnistui hyvin. Erityisesti MAIKH
järjestämä ohjelma viihdytti risteilijöitä jopa
oletettua paremmin.

Killan uusi teltta saapui juuri niin nopeasti kuin
toimittaja lupasikin. Oleellinen ero vanhaan telttaan on
helppokäyttöisyys: uuden teltan saa mahtumaan esim.
tavallisen auton takakonttiin ja se on paljon kevyempi
kantaa.

Ullanlinnanmäen piknik sujui pääpiirteittäin hyvin.
Eväät maistuivat paikallaolijoille.

Kulttuuritoimikunta järjestää lähiaikoina mm.
Euroviisukatsomon kiltiksellä. Toiminta edelleen
erittäin oma-aloitteista ja pyörii itsellään.

Purjehdustoimikunta on aktivoitunut. Toimikunnan
vastaavat selvittelevät ensimmäisiä tapahtumia kesälle
säiden lämmetessä.

7.2. Päätösasiat
7.2.1. Killan kesäpäivien ajankohta

Esitys: Killan kesäpäivät järjestetään 30.6.
Hallitukselle parhaiten sopivat päivät löytyivät
heinäkuulta, joka kuitenkin olisi hyvä pyhittää
lomakuukaudeksi.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Ei ilmoitettavaa.

Päätoimittaja: Paperin toisen numeron arvioitu
julkaisupäivä toukokuun puolivälissä.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

Siirryttiin kohtaan 10. Tapahtumasektori

9. Yrityssuhdesektori



9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Wienerberger oli yhteydessä minuun
puhelimitse Wappuviikolla koskien yritysekskursiota
toukokuun lopussa. Sovittiin alustavasti järjestelyistä.

Ensi viikon tiistaina Vitrea vierailee Kiltakahveilla.
Oras ja Vitrea julkaisevat Paperin toisessa painoksessa
artikkelit - Oraksen artikkeli saapui jo hyvissä ajoin
alkuviikosta perille. Myös Paperin toisen painoksen
vaihtuvat mainokset on saatu!

9.2. Päätösasiat
9.2.1. Wienerberger-ekskursio

Esitys: Järjestetään ekskursio Wienerbergerin
kanssa 26.5.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

Katri Halkonen poistui ajassa 18.45
Katri Halkonen saapui ajassa 18.49

Siirryttiin kohtaan 15. Palautteiden läpikäynti

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit: Wapunhulinoista toivutaan ja aletaan
siirtyä taas omien tapahtumien pariin.
Valkohaalarisitsit tulossa ja ilmo huomenna. Kaikkien
aikojen hupimestareiden ja hupikonnien juhlat,
Hupijuhlat lauantaina 6.5.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit:
Valta on vaihtunut Wapun myötä ja viitat painavat
harteilla melkein yhtä paljon kuin vastuu. Jännittää,
mutta innolla odotetaan tulevaa!



Fuksivideon kuvaukset jatkuvat tällä viikolla ja
perjantaina pidetään Killan instagramissa live-lähetys
tämän kevään hakijoille. Fuksivideo ja Fopas (Fuksiopas)
pyritään saamaan tulevina viikkoina valmiiksi!

Maisterimestari:
- Huomenna, torstaina, on BIG:ien tapaaminen sekä

KvTMK ‘23 kokous.
- Student Guide:n tekeminen jatkuu.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:
Wapputerde onnistui hyvin ja tapahtuma oli oikein
mukava. Tarjoiluista tuli paljon kehuja.

Majan vesivahinko on korjattu! (taas)

Majava 2023 ja 2022 vaihtoivat häntänsä Wappuna!

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava:

- TSAK:in kokouksessa viime viikolla jatkettiin
keskustelua HOPS-prosessin päivityksestä.
Kandiopinnäyteohjeen päivityksen työryhmä alkaa
olla loppusuoralla ja päivitys on todennäköisesti
päätösasiana ensi kokouksessa.

- Koulutusneuvoston kokouksessa hyväksyttiin
osittain muutetut maisterivalintojen
arviointikriteerit.

- ARTS advocacy tapaaminen oli eilen. Keskusteltiin
esimerkiksi työpajojen tilanteesta.

- Huomenna on Dekaanin lounas.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.



Siirryttiin kohtaan 16. Talous

14. Arkkitehtikillan alumnijärjestö A-lumnin vierailu
Hallitus otti tiedoksi alumnijärjestö A-lumnin
järjestämät tapahtumat ja tarpeen Killan avusta
tapahtumien mainostamisessa. A-lumnin järjestämistä
tapahtumista mainittiin Urailta 24.5. ja Afterworkit
7.6.

Erno Laakso, Lassi Luotonen ja Tuomas Perttula poistuivat
ajassa 18.17

Siirryttiin kohtaan 5. Ilmoitusasiat

15. Palautteiden läpikäynti
Hallitus kävi läpi saapuneen palautteen liittyen Killan
Ullisbrunssin tarjoiluihin 1.5. (Liite 1).

Keskusteltiin Killan linjauksesta kasvisruoan suhteen
nykytilanteessa. Hallitus otti tiedoksi Killan vanhojen
toimijoiden arvokeskustelun vuodelta 2019.

Killan teltalla tarjoiltiin vegaanisten nakkien lisäksi
myös lihatuotteita. Tarjoilu oli maksutonta ja toimi
itsepalveluperiaatteella. Hallitus perusteli
lihavaihtoehdon tarjoamista sillä, että Killan
tapahtumat ovat jatkossakin kasvispainotteisia, mutta
nykyisiä ja tulevia toimijoita ei haluta rajoittaa
liikaa valinnoissaan. Tapahtumissa, joista ei kerätä
osallistumismaksua, pyritään huomioimaan tasapuolisesti
eri osallistujat.

Kokoustauko alkoi ajassa 19.25
Kokoustauko loppui ajassa 19.52

Siirryttiin kohtaan 6. Hallintosektori

16. Talous
Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Hallinto:
Accountor Finago 40,92 €



Procountor palvelumaksut 1.4-30.4.2023

Tilat:
AYY 150,00 €
OK20 ja keittiö 20.4.2023

AYY 8,00 €
Autopaikkamaksu 05/2023

UO:
Espoon Kaupunki 739,99 €
Käyttökorvaus Karhusaari, viininpunainen ilta

Yrityssuhteet
Kopeda ry 160,00 €
Munkkitilaus 25.4.2023

Viestintä:
Picaset Oy 457,99 €
Serpentiini painokustannukset

Yhteisö:
Kangasmerkit.com 296,79 €
Kangasmerkki 250 kpl

HEF Group Oy 207,00 €
Kangasmerkki 300 kpl

Kulukorvaukset:

Projektiraha:
Niko Toivonen 500,50 €
Killan uusi teltta

UO:
Topias Suokas 322,20 €
Viininpunaisen illan kuluja

Aino Niekkamaa 119,30 €
Fuksikapteenin viittakangas

Edunvalvonta:
Sanna Lehti 44,77 €
Mocktaileja ja merkkiompelua tarjoilut

Tilat:



Moby Siivonen 10,53 €
Wapputerden tarjoilut

17. Muut esille tulevat asiat
Hallitus otti tiedoksi hallituksen
yhdenvertaisuus-workshopin 10.5. klo 17.

Keskusteltiin Suvilahteen kaavoitetusta
viihdekeskuksesta, joka sai siunauksen Helsingin
kaupungilta. Pohdittiin Arkkitehtikillan kannanoton
laatimista koskien hanketta. Päätettiin jatkaa
keskustelua kokouksen jälkeen.

18. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään keskiviikkona
10.5. klo 18.

19. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.38.



Allekirjoitukset:

_____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

_____________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Ilona Lintinen

______________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Samuel Hautamäki

___________________________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


